
Ekonomisk berättelse 2023-2024 
 

Det gångna året har varit ett offensivt år verksamhetsmässigt då i har haft ett herrlag som satsat mot 

allsvenskan, ett samarbetslag med Gripen som spelat i damallsvenskan och en väldigt aktiv barn och 

ungdomssektion. Ekonomiskt är det ett år som visar på att vi behöver större ekonomiska muskler om 

vi vill kunna leva upp till våra sportsliga ambitioner.  

Kommentarer till intäkter 
Förutom våra medlems- och träningsavgifter så finansieras klubbens verksamhet framför allt genom 

bidrag, sponsring och försäljning. Våra intäkter är i år lägre än föregående år, det beror framför allt 

på att vi förra året stod värd för två stora arrangemang (JVM och JSM) där vi sammanlagt gjorde en 

vinst på 215 000.  

Bidrag 

En stor del av klubbens intäkter består av sökta bidrag. Dels kommunalt och statligt aktivitetsstöd 

och lokalstöd, som baserar sig på antal medlemmar och genomförda aktiviteter. Klubben söker också 

aktivt stöd för olika typer av projekt där pengar är öronmärkta just för dessa. Även detta år har vi 

sökt stöd från Barnhuset, bland annat för att kunna köpa in låneutrustning för att fler ska kunna 

prova på att spela bandy  

Kommunalt aktivitetsstöd & lokalbidrag 93 000 

Statligt aktivitetsstöd 91 000 

Projektstöd Barnhuset 30 000 
35 000 

  

Sponsorer 

Arbetet med att få fler sponsorer har fortsatt under året. Ansvariga i styrelsen för partner och 

marknad (Peter Jansson) har arbetet med treårskontrakt för att få in sponsorer för att tex kunna 

finansiera nya matchställ.   

Klubben sponsras av:  

Sponsorer  

Kakservice 30 000/år 

Borst-Anders Hyrservice 25 000/år treårsavtal 

Ruddalens Måleri 5000/år treårsavtal 

BRP Olje AB 5 000/år treårsavtal 

Fleecelabs  

J Bil 7000/år treårsavtal 

HMP El 10 000/år treårsavtal 

Henrik Leinerud försäljning AB 5000 kr 

Snabb sport och byteshandel  5000/år treårsavtal 

Dina försäkringar 25000/år treårsavtal 

Idas Husdesign 2000 kr 

Yesp Consulting 7000 kr 

 



Försäljning 

Varje år säljer klubben kakor från kakservice. Kakförsäljningen genererar ju inte bara pengar till 

klubben utan är också en viktig inkomstkälla för lagen. Årets förtjänst låg på 28 000 för klubben. 

 

Arrangemang 

Under året stod vi värd för 4-nationsturneringen för Damer. Trots att detta inte var ett arrangemang 

som svenska bandyförbundet betalade ut arrangörsbidrag för blev det en viktig inkomstkälla för 

klubben. Ur ekonomiskt hänseende är arrangemang av de här typen mycket viktiga att försöka få 

arrangera för klubben. 

Resultat 4-nationsturnering 

   

 Rörelsens intäkter 73788 

 Nettoomsättning 64788 

3004 Fakturerat bandyförbundet 4165 

3051 Entréavgifter 17600 

3504 Försäljning idrottskläder/idrottsmaterial 480 

3505 Caféintäkter 42543 

   

 Övriga rörelseintäkter 9000 

3915 Parkeringsavgifter 9000 

   

 Rörelsens kostnader -8153 

 Varukostnader 5509 

4050 Inköp av kiosk och serveringsvaror 5049 

4099 Övriga kostnader 460 

   

 Försäljningskostnader 2644 

5930 Reklamtrycksaker och direktreklam 2644 

   

 Rörelsens resultat 65635 

 

Under året har lagen också haft möjlighet att serva IFK Kungälv med caféverksamhet under deras 

matcher på Ruddalen. Förtjänsten för detta har inte varit särskilt hög för klubben eller lagen.  

 

Kommentarer till utgifter 
Våra utgifter är i hög utsträckning bandyrelaterade och kommer med sporten. Plan och hallhyror, 

domararvoden och olika former av anmälningsavgifter och transportkostnader.  

Plan och hall hyror 330 000  Det är 120 000 mer än förra året. Första 
hela säsongen i hallen. 



Licenser, serieavgifter, 
förbundsavgifter, träningsläger och 
cuper 

150 000  Samma som förra året 

Domararvoden 150 000  

Bussresor 195 000 Här har kostnaderna fördubblats. Styrelsen 
antog ny resepolicy. 

Bilersättningar  60 000 Även här betydligt högre än förra året. 
Merparten hör till domare. 

 

Lokalkostnader är i resultatredovisningen höga och betydligt högre än budgeterat (80 000).  

El 70 000 Förra året låg det på 50 000 

Städning 40 000 Förra året låg det på 20 000 

Investering i nytt låssystem  65 000 Ej budgeterat för  

Hyra av förråd i hallen 10 000  

  

I år kan vi även redovisa kostnaderna för dam respektive herrlag. I budget från årsmötet lades 90 000 

på vår seniorverksamhet för damer och 200 000 på vår seniorverksamhet för herrar.  

Ekonomisk uppföljning Damlag 

   

  

maj 23–
apr 24 

 Intäkter 66356 

 Nettoomsättning 66356 

3055 Träningsavgifter 16200 

3051 Entréavgifter 2420 

3505 Caféintäkter 7980 

3550 Fakturerade resekostnader 33955 

3570 
Fakturerade kostnader till 
intresseföretag 5801 

 Övriga rörelseintäkter 0 

   

 Kostnader  154409 

 Varukostnader 118829 

4050 Inköp av kiosk och serveringsvaror 2570 

4059 Kost/logi 8957 

4060 Materialkostnader 8625 

4066 Cupavgifter 8000 

4067 Anmälningsavgifter 8500 

4068 Tillstånd förbundsavgifter 2850 

4072 Busstransporter 56250 

4073 Bilersättningar 21914 

4099 Övriga kostnader 1163 

 Personalkostnader 35580 

7010 Löner till kollektivanställda 25000 



7015 Domarkostnader 10580 

   

 Resultat Damlag -88053 

 

Ekonomisk uppföljning A-lag herrar 

   

  maj 23–apr 24 

 Rörelsens intäkter 91548 

 Nettoomsättning 91548 

3051 Entréavgifter 26200 

3380 Lotteri 2780 

3504 Försäljning idrottskläder/idrottsmaterial 300 

3505 Caféintäkter 27910 

3590 Övriga fakturerade kostnader 32358 

 Tiokronorsmatchen 2000 

   

 Rörelsens kostnader 347364 

 Varukostnader 209194 

4050 Inköp av kiosk och serveringsvaror 9407 

4058 Plan och hallhyror 2971 

4059 Kost/logi 18701 

4060 Materialkostnader 44080 

4063 Liscensavgifter 7000 

4064 
Övergångsersättning ej balanserade 
spelarförvärv 2550 

4066 Cupavgifter 10000 

4067 Anmälningsavgifter 11750 

4070 Träningsläger 3667 

4072 Busstransporter 50002 

4073 Bilersättningar 24169 

4090 Materialbidrag 13430 

4099 Övriga kostnader 11467 

 Försäljningskostnader 2306 

6150 Trycksaker 2306 

 Personalkostnader 135864 

7010 Löner till kollektivanställda 75000 

7015 Domararvoden 58154 

7390 Förlorad arbetsförtjänst 2710 

   

 Resultat A-lag herrar -255816 

 



Avslutande kommentarer 
Inför kommande säsonger är det viktigt att vi fortsätter arbeta med stabila intäkter. Ur ekonomisk 

synvinkel är positivt för klubben att stå värd för större arrangemang. Att fortsätta arbeta med att få 

in stabila och långsiktiga sponsorer är ytterligare ett utvecklingsområde. 

2024-05-10 

Karin Mellegård 

Kassör 


